
 

 

 Medobčinski otroški parlament 

Naša šola je v torek, 6. februarja 2024, gostila 34. medobčinski otroški parlament. Na 

tem, za mlade zelo pomembnem dogodku, so se zbrali nadobudni učenci iz enajstih 

šol, njihovi učitelji mentorji, predstavnica Zveze prijateljev mladine Domžale, gospa 

Karlina Strehar ter županja občine Domžale, gospa Renata Kosec. Že drugo leto 

zapored je bila tema duševno zdravje otrok in mladostnikov. V tem obdobju so učenci 

na mesečnih srečanjih skupaj z mentorji o tej aktualni tematiki veliko razmišljali, 

spoznavali pasti raznih škodljivih družbenih vplivov ter se učili veščin za dobro duševno 

zdravje. Na samem dogodku, ki se je odvijal v veliki telovadnici OŠ Preserje pri 

Radomljah, sta  nas uvodoma pozdravili povezovalki devetošolki Lina Glavinac in Katja 

Osolin ter poleg gospe Strehar in gospe Kosec še ravnateljica gospa Jasna Korbar. 

Vse govorke so prisotnim namenile nekaj spodbudnih besed. Preden so se učenci 

razdelili v skupine, pa nam je Hana Beovič zaigrala na klavir in nam s prijetno glasbo 

pobožala dušo.  Učenci so se nato v petih delavnicah preizkusili v tehniškem 

ustvarjanju, ustvarjalnem izražanju, miselnem ter družabnem igranju ter športnem 

udejstvovanju. Na tak način so pridobivali nove izkušnje, se povezovali, sproščali, 

ustvarjali, uživali, skratka skrbeli za svoje duševno zdravje. Med delavnicami so si 

učenci in mentorji ogledali tudi razstavo logotipov vseh udeleženih šol, ki kažejo njihov 

navdih, ustvarjalnost in domišljijo. Ob koncu smo se vsi ponovno zbrali, da so učenci 

lahko podelili svoje vtise o preživetem delavniku. Strinjali so se, da so bile delavnice 

odlična izbira za potek šolskega parlamenta in bi tak način dela ohranili tudi v 

prihodnje. Izrazili so veselje, da imajo spodbudno okolje, ki jim omogoča zdravo rast 

in v katerem vsak v svojem ritmu napreduje, se uči in sodeluje. Zahvalili so se svojim 

mentorjem, ravnateljem in širši okolici, ki jim omogočajo, da stalno iščejo načine, kako 

bi zdrav življenjski slog postal njihov način življenja. Hvaležni so jim tudi, ker se trudijo, 

da bi jim omogočali čim boljše možnosti za izobraževanje in napredek. Zavedajo pa 

se, da je na njih, da se potrudijo, se učijo in iščejo poti, ki jih bodo vodile v smeri zdravja. 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

Barbara Črnak Rešek in Alenka Kavka 


